
Emlékeztető
A KHK 2024. 06. 17-én tartott üléséről

Napirend előtt:

● Janó Hanna kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy
rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói
jogviszonnyal a BME GTK-n.

Napirendi pontok:

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Késett Korábban
távozott

Kimentést
kért Hiányzott

Bátai Anna szavazati jog x

Darvalics Judit Liza szavazati jog x

Gubián Ádám szavazati jog x

Horváth Balázs szavazati jog x

Hunyadi-Nagy Sára szavazati jog x

Janó Hanna szavazati jog x

Kanyó Zakariás szavazati jog x

Langár Ákos István szavazati jog x

Lendvay Tardos tanácskozási jog x

Ölveczki Máté szavazati jog x

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x

Rátz Borbála szavazati jog x

Szabó Georgina szavazati jog x

Szőllősy Blanka tanácskozási jog x

Tóth Márton szavazati jog x

Varga Viktor szavazati jog x

Vörös István Andor szavazati jog x



1. Janó Hanna előterjesztette az ülés napirendi pontjait.
A KHK az előterjesztést 13/0/0 arányban elfogadta.

(139./2024 KHK határozat)

2. Janó Hanna előterjesztette a június 03-án megtartott ülés emlékeztetőjét.
A KHK az előterjesztést 13/0/0 arányban elfogadta.

(140./2024 KHK határozat)

3. Janó Hanna beszámolt az elnöki ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi EHK és kari elnökök ülésén történtekről.
● Beszámolt a Rektorválasztás eredményeiről, valamint a rektorválasztással

kapcsolatos visszajelzésekről.
● Beszámolt a legutóbbi Dékáni tanácson történtekről.

4. Hunyadi-Nagy Sára beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a kari mobilitási ablakokkal kapcsolatos fejleményekről.

5. Darvalics Liza beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Pályázati Bizottság ülésén történtekről, azon belül is többek

között az Ad Hoc körrel, és Roller Clubbal kapcsolatos fejleményekről.
● Beszámolt az Utazás és Konferencia ösztöndíjpályázat visszahívásáról.

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi Külső Szociális Bizottság üléséről, ahol a TJSZ-el

kapcsolatos fejleményekről és a következő Rendszeres szociális ösztöndíj
pályázati időszak ütemezéséről volt szó.

7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi Külső Gazdasági Bizottságon történtekről, ahol

többek között szó volt a BME kártya várható fejlesztéseiről és használatáról
a nyár folyamán, a gólyatáborok gazdasági folyamataival és az azokhoz
tartozó határidőkről.

8. Langár Ákos beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a nyári kollégiumi férőhelyek kiosztásáról.
● Beszámolt a Kollégiumi Mentor pályázatokkal kapcsolatos tudnivalókról.
● Beszámolt a legutóbbi Külső Kollégiumi Bizottság ülésén történtekről.
● Beszámolt az általános kollégiummal kapcsolatos fejleményekről.

9. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről:
● Beszámolt a Rendezvényszervező Csoport nyári rendezvényeinek

szervezési folyamatairól, az öntevékeny körökkel való együttműködésekről
a rendezvényeket érintően.



10. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta
történtekről:
● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője

elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024 honlapon.
● Beszámoltak a HDÖK ASZ módosításával kapcsolatos fejleményekről.
● Beszámoltak az új BME honlap fejlesztéséről.
● Beszámoltak a Jó tanuló jó sportoló díjátadó ünnepségről.

11. Előterjesztések:
● Tóth Márton előterjesztette javaslatát a Gólyatábor tervezett

költségvetésére vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 13/0/0 arányban elfogadta.

(141./2024 KHK határozat)

12. Egyebek:
● Langár Ákos beszámolt a HÖOK által megalkotott hasznos

dokumentumokról, többek között a közösség és csapatfejlesztő játékokat
taglaló ötlettárról, illetve a Mesterséges Intelligencia integrálásáról a
felsőoktatásba.

● Lendvay Tardos beszámolt a Sportszervező Csoporttal kapcsolatos
tevékenységeiről.

● Ölveczki Máté beszámolt Gólyatábor szervezési feladatairól.
● Pinti Panka Rebeka beszámolt a Gólyalappal kapcsolatos fejleményekről,

valamint az Alumni tábor szervezési folyamatairól.
● Rátz Borbála beszámolt a Kari Gólyatábor és a Kari Nyári Tábor szponzor

megkereséseivel kapcsolatban.
● Varga Viktor beszámolt az irodafelelős pozíciójával kapcsolatos

feladatokról.

Az ülés időtartama: 3 óra 0 perc (18:00-21:00)
A következő ülés ideje: 2024. július 8. 18:00 óra

Budapest, 2024. június. 17.

Lendvay Tardos Janó Hanna
Emlékeztető vezető Elnök

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024


Határozatok:
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139.
A GTK HK elfogadta a 2024.
június 17-ei ülés napirendi

pontjait.
13 0 0 0 Janó Hanna

140. A GTK HK elfogadta a 2024.
június 03-ai ülés emlékeztetőjét. 13 0 0 0 Janó Hanna

141.
A GTK HK elfogadta a Gólyatábor

tervezett költségvetésére tett
javaslatot.

13 0 0 0 Tóth Márton

Mellékletek:

● 2024. 06. 03. KHK ülés emlékeztető
● Napirend_2024_06_17
● Gólyatábor_tervezett_költségvetés


